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Олександр СЕРЕДА: «КОШТИ, ВКЛОДЄНІ

у спорт, це -  інвестиції у здоров'я»
Історія стадіону «Колос» у Костополі розпочала свій 

відлік ще у 30-х роках минулого століття. Та з тих пір 
він зазнав великих змін і нині це -  багатофункціональ
ний сучасний спортивний комплекс, який перебуває 
на балансі місцевої ДЮСШ.

Тут є стандартизоване 
футбольне поле розміром 
104x69 м, яке виконує фун
кцію так званої домашньої 
арени Костопільського ФК 
«Горизонт», а також для ко
манди ветеранів футболу та 
жіночого футбольного клубу 
«Родина». Комплекс облад
наний трибунами на дві з 
половиною тисячі глядачів. 
Є тренувальне футбольне 
поле розміром 90x60 м, гім
настичне містечко, спортив
ний майданчик для гри в 
міні-футбол зі штучним по
криттям, чотири бігові дорі

жки довжиною по 400 м, 
стрибкові сектори, сектори 
для метань ядра.

В икори стовується  ця 
спортивна споруда на повну 
потужність. Тут тренуються 
учні Костопільської ДЮСШ 
та обласного ліцею-інтерна- 
ту ІІ-ІІІ ст. фізичної культури 
і спорту, проводять уроки 
фізвиховання школа-гімна- 
зія, ЗОШ №3, медичний та 
будівельно-технологічний 
коледжі.

На базі спорткомплексу 
постійно проводяться пер
шості району з футболу та

міні-футболу, товариські зу
стрічі з футболу серед ко
манд ветеранів, змагання з 
легко ї атлетики, районні 
спартакіади школярів та 
допризовної молоді, зона
льні обласні змагання з фут
болу на призи клубу «Шкіря
ний м’яч», календарні ігри 
чемпіонату України серед 
жіночих команд та кален
дарні ігри першості України 
серед юнаків, спортивно- 
оздоровчі заходи тощо.

Однак час, як то кажуть, 
«бере своє», і з роками міс
цева спортивна перлина 
почала руйнуватись. Доріж
ки втратили щ ільність і 
рівність покриття, дерев’яні 
трибуни що далі, то частіше 
вимагали заміни, а огорожа 
по периметру була майже в 
аварійному стані. Поточні 
ремонти давали лише ко
роткотерміновий ефект. То
му в районі прийняли рішен
ня щодо необхідності про
ведення реконструкції ста
діону «Колос», однак по
стійна нестача коштів при
звела до того, що реаліза
цію проекту відклали у «дов
гий ящик».

Усе змінилося у 2016 році. 
Завдяки підтримці і розумін
ню керівництва облдержад

міністрації, депутатів облас
ної ради, котрі представля
ють Костоп ільщ ину у 
Рівненській обласній раді, 
вдалося привернути увагу 
до багатьох стратегічних 
об'єктів соціальної сфери 
району, серед яких вагоме 
місце зайняла реконструкція 
стадіону «Колос». Після виїз
ного засідання обласної 
бюджетної ком ісії Косто- 
пільська райдержадміністра- 
ція приступила до коригу
вання проекту реконструкції, 
якому на той час уже було 
понад 5 років, також до от
римання дозвільних доку
ментів, яке тривало протя
гом 2016 -  2017 років.

По завершенню реконст
рукції на стадіоні будуть три
буни з комфортними плас- 
тиковими стільцями для гля
дачів, підтрибунні приміщен
ня з душовими, облаштовані 
бігові доріжки із спеціальним 
сертифікованим покриттям.

Цього року проект набрав 
необхідну кількість балів у 
конкурсі ДФРР в облдерж
адміністрації, що гарантує 
Костопільщ ині необхідне 
фінансування з державного 
бюджету. Вартість реконст
рукції становить понад 9 млн 
грн, із яких майже мільйон

-  це співфінансування з рай
онного бюджету.

Після завершення рекон
струкції стадіону влада Ко- 
стополя планує розпочати 
роботи з проектування та 
будівництва сучасного пла
вального басейну, що роз
ташується поблизу спортив
ної школи. Таким чином, у 
районі з ’явиться потужне 
спортивне містечко.

-  Якщо минулий рік на 
Костопільщині пройшов під 
негласним девізом «Макси
мальну увагу освітянській 
галузі», то зараз наголос 
робите на спорті? -  запитую 
голову адміністрації.

-  Наголошую, як опікува
лися школами, так і надалі 
будемо продовжувати цю 
роботу, -  сказав голова рай- 
держ ад м ін істрац ії О лек
сандр Середа. -  Упродовж 
останніх двох років в освіту 
вдалося залучити м акси
мальні кошти. Зробили кап
ремонти в Дюксинській, Го- 
л овинськ ій , М ащ анській  
Звіздівській, Великолюба- 
шанській школах, звели нову 
школу у Піскові. У райцентрі 
капітально відремонтували 
НВК «школа-гімназія», при
міщення навчальних за к 
ладів N»5 і 6, триває капре
монт у ЗОШ №2,4. Ведучи 
мову про ремонти, маю на 
увазі заміну дахів, вікон, 
дверей, утеплення фасадів. 
Але на цьому крапку не ста
вимо. І в цьому році продов
жимо капітальні ремонти 
закладів освіти та закупля
тимемо сучасне навчальне

обладнання. І переконаний, 
що, вкладаючи кошти у ре
конструкц ію  стад іону та 
майбутній плавальний ба
сейн, ми інвестуємо в здо
ров’я земляків. Адже людей 
треба не тільки лікувати, а й 
спонукати вести здоровий 
спосіб життя.

-  Але басейн задоволен
ня не з дешевих. Чи витри
має таке навантаження рай
онний бюджет?

-  Ми розглядаємо будів
ництво басейну як кому
нальний проект. У місті живе 
понад 33 тисячі жителів, у 
районі -  64. 6 чимало лю
дей, які для занять плаван
ням їздять до Березного чи 
у Рівне. Тож, коли буде збу
довано басейн, костопільча- 
ни матимуть можливість 
займатися плаванням, не 
виїжджаючи із райцентру. 
Для школярів, учнів спортив
ного ліцею, ДЮСШ, людей 
із особливими потребами 
заняття будуть безкоштов
ними.

Влада у Костополі дієво 
працює над відновленням 
дов іри  населення. Вона 
ефективно використовує усі 
можливості, адже є чимало 
проектів і програм, які доз
воляють залучати кошти із 
різних джерел -  місцевого 
та обласного  бю джетів, 
Державного фонду регіо 
нального розвитку, Світово
го Банку та різноманітних 
європейських інституцій, ак
тивно співпрацює із депута
тами різних рівнів.
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